
 

Møde i beboerbestyrelsen Sanddalsparken 20-02-19 

 

       Deltagere:  Anne Marie, Leif, Børge, Rita og Anne 

 
 

Dagsorden: 

1. Velkommen til nyt medlem, Anne Marie 

2. Siden sidst 

3. Evt. 

 

 

1. 

 Først en velkomst til Anne Marie, der er nyt medlem i bestyrelsen 

 

2. 

 Der er i referatet fra organisationsbestyrelsen tilbud om at købe håndbøger til bestyrelsen. Vi 

bestiller 4. 

Der er flere tilfælde af naboproblemer på grund af larm efter kl. 22 om aftenen. Vi prøver om 

medarbejderne i den sociale helhedsplan kan hjælpe med forslag til, hvordan problemerne kan 

løses, før de eskalerer. 

Rita tager kontakt til administrationen vedrørende: 

Beboer, der vasker for andre, der ikke bor i Sanddalsparken, og efterlader et rodet vaskeri 

Trappevasken er blevet dårligere på det seneste 

Døren i kældernedgangen ved nr. 13 er stadig ikke skiftet. Der er også problem med manglende 

fjernelse af tørre blade der, så kloakken ikke kan aflede regnvand hurtigt nok, og der løber vand 

ind i kældergangen. 

Rita har besluttet at stoppe som formand ved næste beboermøde. 

3. 

Anne informerede kort om de igangværende forhandlinger med Svendborg Fjernvarme om at 

overtage det varmeanlæg, der leverer vores varme. 

 

 Referent: Anne 


